
Mandag 11.11 kl. 1830 i Ekkodalen 

Tilstede: Hans Christian, Majbritt, Peter, Christian, Leif, Louise, Helene, Niels, Dorte, 
Mikkel 

 

Referat: 
1. Livet i enhederne ved enhederne ved enhedslederne 

Familiespejd: 7 børn. Vi tror at det går fint.  
Bævere: 16 tilmeldte.   
Ulve: 16 ulve. Det går fint i gruppen, men Peter stopper desværre efter jul.  
Junior: 21 spejdere. God opbakning til lejren til i Æbleskoven. 
Trop: 14 spejdere. Det går fint, men vi har mistet nogen. 

1b Ledersituationen i foråret ved Niels 
Vi er lidt usikre på hvor længe Eddy bliver 
Trine Hald rykker ned til ulvene.  

2. Evaluering af Vork ved Louise/Helene 
Maden var rigtig god, og det gik fint.  
Løbene var meget vellykkede. 

Vi skal bruge flere forældrerepræsentanter på Vork og i bestyrelsen generelt. 

Deltagergebyr 2025: Voksne kr. 150 og børn kr. 100 

Vork 2025 d. 19. september til d. 21. september. 

3. Evaluering af kalendersalg ved Louise. 
Det var hyggeligt og det gik rigtig godt. 
Vi fik solgt 650 kalendere i tirsdags. Resten sælges af junior i morgen. (næste tirsdag)  
Vi fulgte spejdernes normale mødetidspunkter. 
Næste år starter vi med at lave bæversamling. 
Næste år dropper vi tilmeldinger til kalendersalg 
Vi holder fast i det samme antal kalendere. 

 
4. Evaluering af poseuddeling  

Vi fastholder antallet på 800 stk. 
Emil trækker sig fra poseuddeling. Han vil gerne være med til at overdrage opgaven 
næste år. 
Det tager noget tid at forberede, men det går rigtig godt. 

5. Økonomi ved indkøb og lejrture ved Helene 
Vi diskuterede, hvad vi gør indkøbsreglerne 

Fremadrettet har vi følgende budgetbegrænsninger:  
- 500 kr. pr. spejdermøde 
- 1.000 kr. til udstyr  

Hvis man har behov for mere, skal man kontakte formanden, kasseren, og gruppelederen 
for godkendelse.  



6. Logotøj ved Trine T 
Det bliver udsat til næste uge, da Trine er syg. 

7. Evt. Indkøb af nye patruljekasser ved Trine T 
Det bliver udsat til næste uge, da Trine er syg. 

8. Planlægning af Nytårsparaden ved Helene 
Vi dropper Nytårsparaden.  
Børnene får i stedet deres årsstjerner til fastelavn 
Næste år skal vi have mere underholdning til fastelavn 
Lederne får deres stjerner til sommerafslutning 

9. Evt.  
- Vi foreslår at vi nøjes med at lave en oprydningsdag i foråret og dropper 

oprydningsdagen i efteråret, hvor der er vildt mange andre aktiviteter.  

- Halloween- løbet var en succes 

o Vi kunne lave ”tag en ven med” for at få nye spejdere 

o Vi kunne få bæverne til at komme før de andre.  

o Næste år skal vi prøve at justere posterne lidt, så det ikke er helt det samme. 

- Hvordan får vi nye medlemmer i bestyrelsen??? 

Helene laver en charmekampagne på facebook 

Man kunne lave en kampagne, hvor lederne bliver præsenteret på facebook ”kend din 

spejder”. Portrætter. Vi gør det som en julekalender, hvor der hver dag kommer et nyt 

portræt af en leder.  

- Tilskud til ture i foråret? Gruppen vil gerne betale 

- I næste udgave af Grønsagen kunne vi skrive noget om kommende kurser  

- Hans Christian vil gerne fortælle om nogle af kurserne for trop/junior 

- Christian, Mikkel O, HC og evt. Jørn laver en gennemgang af udstyr i hytten tirsdag 

den 26. november. De vil tage noget af deres eget gear med og komme med 

eksempler på billigere og lidt dyre muligheder. Alle spejder og deres forældre er 

velkomne. Helene sender mail og laver opslag på FB 

Næste bestyrelsesmøde er mandag d. 13. januar kl. 18.30 

 

 

 

 


